
 
 
 ENKÖPINGS BRIDGESÄLLSKAP 
 Protokoll från styrelsemöte 6 november 2022, Nr 161 
 
 
 
Närvarande Robin Holmqvist, Håkan Lindh, Stefan Giertz, Kent Tibbelin,  

Ingrid Ekstrand, Britt-Marie Frölén och Ragni Kaiheden  
  
Frånvarande  Anette Maretics 
 
 
 
§ 1 Föregående Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.  
protokoll 
  
§ 2 Kommentar Håkans uppdrag att prata med Mark angående inköp av dator kvarstår. 
från föregående   
protokoll  Robins uppdrag att köpa in nytt kylskåp kvarstår.  
  
§ 3 Kommande Spelprogrammen för december och januari är klara. 
program   
 Höstens fyrmannaserie avslutas 19 december och en ny serie startar  

16 januari 2023. För att få mer jämna lag beslutar styrelsen att om man har 
fler än två personer med 60 mästarpoäng eller mer i en match får laget 30 
poängs avdrag per spelare. Dvs vid tre spelare med 60 mästarpoäng i en 
match får laget 30 poängs avdrag och vid fyra 60 poängs avdrag. 

 För varje deltagare som har max 15 mästarpoäng delas det ut 15 pluspoäng.   
 
 Utbildning: När fortsättningskursen avslutas kommer deltagarna att få 

möjlighet att spela tre partävlingar i december. För att uppmuntra till 
fortsatt spel planeras en ny fyrmannaserie för nybörjare/mindre rutinerade 
varannan måndagkväll med start 9 januari.  
 

 Inbjudan till Skinkbridge den 17 december sätts upp på klubben och 
publiceras på hemsidan när inbjudan till Ärtsoppsbridgen tas ner. 
Anette är ansvarig för tävlingen och Håkan är tävlingsledare. 

 
§ 4 Övrigt Styrelsen diskuterade möjligheten att starta upp med spel också på fredagar 

om intresse finns och vi kan hitta tävlingsledare. 
    
 
§ 5 Ekonomi Ekonomin är fortsatt god eftersom vi är många som spelar. Vi har dock 

ökade kostnader och styrelsen räknar med att vi behöver öka spelavgiften.  
 Beslut tas senare. 
  
 
§ 6 Nästa möte Nästa styrelsemöte är söndagen den 4 december 2022 klockan 16.00. 
   
 
 
 ……………………………. …………………………. 
 Robin Holmqvist  Ragni Kaiheden 
 Ordförande   Vice sekreterare 


